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^ B e t r e f t : vergadering van de staalcommissle van den' Con«il 5 ], g 
Tripartlte* 

Op 10 Februari jd« vond te B r u s s e l een bijeenkomst p l a a t s 
van de Staalcommissie van den C o n s e i l T r i p a r t l t e * 

De vergadering 6tond onder l e i d i n g van den B e l g i s c h e n ge
delegeerde, den Keer Buyse, die behalve door enkele expert6 ook door 
den Heer Craen werd b i j g e s t a a n . ~ x 

F r a n k r i j k werd vertegenwoordigd door den Heer de l a Baume,/> I 
v e r g e z e l d van een z e s t a l experts, t e r w i j l de Heer Baraduc i n f e i t e het^^J 
Fransche 6tandpunt naar voren bracht. 

De Nederlandsche d e l e g a t i e onder l e i d i n g van den Heer 
Koning bestond u i t de Heeren Bertz van den Berg, Ingen'.-Housz, S l i g t i n g , 
en Zeiander. 

Luxemburg wa6, gezien het n a t i o n a l e belang van de s t a a l 
i n d u s t r i e , s t e r k vertegenwoordigd. Opgemerkt z i j , dat ook de Heer 
E l v i n g e r t e r vergadering aanwezig was. 

Over de bijeenkomst moge het volgende worden gerapporteerd: 
^ Het was var. den aanvang af d u i d e l i j k merkbaar, dat het 
Fransche streven erop was g e r i c h t van de overige d e l e g a t i e s de instem
ming t e v e r k r i j g e n het niveau van de Duitsche s t a a l p r o d u c t i e , overeen
komstig het reeds eerder v a s t g e s t e l d e plafond, te handhaven op 7*5 
m i l l l o e n ton per jaar^ 

D i t Fransche standpunt i s ingegeven door: 
a) veiligheidsoverwegingen, 
b) het verlangen om i n samenwerking met 

de T r i p a r t i t e - l a n d e n , maar voornamelijk 
door u i t b r e i d i n g van de eigen s t a a l i n 
d u s t r i e de vroeger door Duitechland be-
1:1 eede p o s i t i e i n te nemen* 

De Belgische en Luxemburgsche d e l e g a t i e s l o t e n z i c h i n 
p r i n c i p e b i j het Fransche standpunt aan, 

De Keer Koning daarentegen betoogde met s t e l l i g h e i d , dat 
naar z i j n meening de bestudeering van de Duitsche s t a a l i n d u s t r i e n i e t 
kan worden losgemaakt van de bestudeering van het geheele Duitsche 

^ ^ i n d u s t r i e e l e vraagstuk* 
Om z i j n meening te staven verwees h i j naar z i j n reeds i n 

December 19^-f te Luxemburg uitgesproken wensen het Duitsche vraagstuk 
i n z i j n geheel met e.e overige d e l e g a t i e s van de i n d u s t r i e e l e Contact
commissie t e bespreken. Toen reeds vond d i t v o o r s t e l b i j de Franschen 
geen weerklank. 
De Heer Koning betoogde, dat, g e z i e n ;eèneFzi jdè de m o e i l i j k - ~te echattQE 
DuitGChO vederopbouw-behoefte, a n d e r z i j d s de Nederlandsche behoefte 
het hem onmogelijk was z i c h vast te leggen op een niveau van 7*5 m i l l l o e n 
ton s t a a l per jaa*-. 

Teneinde aan ae oezwaren betreffende de Nederlandsche 
etaalvo.orziening tegemoet ze komen, verklaarde de Heer de l a Baume, 
d a a r i n gesteund door België en Luxemburg, z i c h b e r e i d de n o o d z a k e l i j k e 
hoeveelheden aan Hederland te l e v e r e n . 

I n hoeverre d i t echter mogelijk z a l z i j n , i s a f h a n k e l i j k 
van kolenlevcrantiöÊ u i t het Ruhrgebiede 

De H -er Koning, die rekening diende "te houden met een 
complex van f a c t o r e n , zooale eventuoeie u i t b r e i d i n g van de Nederlandsche 
hoogovencapaciteit, 0e staallev«r!ngen u i t België en de waarde van den 
C o n s e i l a l s zoodanig, verklaarde dat h i j het Fransche aanbod aan de 
Nederlandsen? r e g i e r i n g zou overbrengen. 

Teneinde net debat, d$t een p o l i t i e k e wending scheen t e 
nemen, wederom terug te voeren op economisch t e r r e i n , s t e l d e *de Heer 
Koning aan de FranEche d e l e g a t i e de cr;te^o> ,ische vraag of &e handha
v i n g van het niveau van de Duitsche s t a a l p r o d u c t i e op 7>5 m i l l l o e n ton 
TïP-r i?,ar i m p l i c e e r t T _dat het niveau van de Duitsche takken van indus-
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van de st'aaiccmmissiö van ucu U ^ O ^ - L . — 

De vergadering si;ond onder l e i d i n g van den B e l g i s c h e n ge-
delegeerde, den Heer Buyse, d i e behalve door enkele expeEts ook door 
den Heer Graen werd b i j g e s t a a n . 

F r a n k r i j k werd vertegenwoordigd door den Heer de l a Baume 
ve r g e z e l d van een z e s t a l e x p e r t s , t e r w i j l de Heer Baraduc i n f e i t e het 
Fransche standpunt naar voren bracht. 

De Nederlandsche d e l e g a t i e onder l e i d i n g van den Heer 
Koning bestond u i t de Heeren Bertz van den Berg, Ingen.-Housz, S l i g t l n g , 
en Zeiander. 

Luxemburg was, gezien het n a t i o n a l e belang van de s t a a l 
i n d u s t r i e , s t e r k vertegenwoordigd. Opgemerkt z i j , dat ook de Heer 
E l v i n g e r t e r vergadering aanwezig was. 

Over de bijeenkomst moge het volgende worden gerapporteerd* 
Het was van den aanvang af d u i d e l i j k merkbaar, dat het 

Fransche streven erop was g e r i c h t van Ie overige d e l e g a t i e s de instem
ming te v e r k r i j g e n het niveau van de Duitsche s t a a l p r o d u c t i e , overeen
komstig het reeds eerder v a s t g e s t e l d e p l a f o n d , te handhaven op 7*5 
m i l l i o e n ton per jaar-

D i t Fransche standpunt i s ingegeven door: 
a) v e i l i g h e i d s o v e r w e g i n g e n , 
b) het verlangen om i n samenwerking met 

de T r i p a r t l t e - l a n d e n , maar voornamelijk 
door u i t b r e i d i n g van de eigen s t a a l i n -

} i u s t r i e de vroeger door Duitschland be-
kleede p o s i t i e i n te nemen, 

De B e l g i s c h e en Luxemburgsche d e l e g a t i e s l o t e n z i c h i n 
p r i n c i p e b i j het Fransche standpunt aan* 

De Heer Koning daarentegen betoogde met s t e l l i g h e i d , dat 
naar z i j n meening de be3tudeering van de Duitsche s t a a l i n d u s t r i e n i e t 
kan worden losgemaakt van de bestudeering van het geheeie Duitsche 
i n d u s t r i e e l e vraagstuk» 

Om z i j n meening te staven verwees h i j naar z i j n reeds i n 
December 19^5 te Luxemburg uitgesproken wensen het Duitsche vraagstuk 
i n z i j n geheel ^et _e overige d e l e g a t i e s van de i n d u s t r i e e l s Contact-
Commissie te bespreken. Toen reeds vond d i t v o o r s t e l b i j de Franschen 
geen weerklank. 
De Heer Koning cotoogdo, dat,gezien.eénerzljdè de m a e i l l j k - ,*te schatte* 
Duitechö wederopbouw—behoefte, a n d e r z i j d s de Nederlandsche behoefte 
het hem onmogelijk was z i c h v ast te leggen op een niveau van 7*5 m l l l i o e n 
ton s t a a l per j a a ^ . 

Teneinde aan dé cezwaren betreffende i e Nederlandsche 
staalvo,orzlening tegemoet te .tomen, verklaarde de Heer de l a Baume, 
da a r i n gesteund door België en Luxemburg, z i c h b e r e i d de n o o d z a k e l i j k e 
hoeveelheden aan tïederland te l e v e r e n , 

In hoeverre d i t echter mogelijk z a l z i j n , i s a f h a n k e l i j k 
van k o l e n l e v e r a n t i o s u i t Let Ruhrgecied. 

De H -er Koning, die rekening diende te houden met een 
complex van f a c t o r e n , zooais e v e n t u e l e u i t b r e i d i n g van de Nederlandsche 
hoogovencapaciteit, de ^ t a a l i e v e r i n g e n u i t België en de waarde van den 
C o n s e i l al^5 zoodanï ve r k l a a r d e dat h i j het Fransche aanbod aan de 
Nederlandsche r e g e e r l n g zou overbrengen. 

l e n s i n d o net debati, dat een p o l i t i e k e wending pcheen te 
nemen, wederoin terug te voeren op economisch t e r r e i n , steldé JL& Heer 
Koning aan de Fransche d e l e g a t i e de categorische vraag of 4e handha
v i n g van het niveau van Ie Duitsche s t a a l p r o d u c t i e op 7*5 m i l l l o e n ton 
per j a a r I m p l i c e e r t , dat het niveau van de Duitsche takken van indus
t r i e u a caraotère p a c i f l q u e " zou worden verhoogd, hetgeen ten koste 



z,ou gaan van deze industrieën i n de T r i p a r t i t e - l a n d e n . 
Deze vraag werd door de Fransche d e l e g a t i e "bevestigend 

beantwoord* 
H i e r u i t b l i j k t , dat veiligheidsoverwegingen en ook 

s t a a l b e l a n g e n voor F r a n k r i j k doorslaggevend z i j n . 
Opmerkelijk was, dat de Heer Craen, op verzoek van den 

Heer Buyse, t o t wien de Heer Koning dezelfde vraag r i c h t t e , v e r k l a a r d e , 
geen voorstander te z i j n van een z i c h binden aan het niveau van 7>5 
m i l l i o e n t o n , doch dat h i j d i t niveau wei a l s een mogelijk uitgangs
punt w i l d e z i e n . 

Ook h i j was van meening, dat het Duitsche s t a a l v r a a g s t u k 
n i e t apart kan worden bestudeerd, doch deel uitmaakt van het geheele 
Duitsche economische vraagstuk-

Thans bleek den Franschen, dat hun o o r s p r o n k e l i j k plan 
Nederland en België te winnen voor hun standpunt, n . 1 . handhaving van 
filet niveau van de Duitsche 6 t a a l p r o d u c t i e op 7*5 m i l l i o e n ton per Jaar 
geen 6Ucoe6 had. 

O n m i d d e l l i j k gevolg hiervan was, dat een nadere ui t w e r 
k i n g van het door de Fransche d e l e g a t i e samengestelde rapport - zooals 
o o r s p r o n k e l i j k i n de bedoeling l a g - achterwege b l e e f . 

Aangezien door de Fransche d e l e g a t i e b i j monde van de 
Keeren de i a Baume en Baraduc v e r k l a a r d werd, dat z i j b e r e i d i s het 
Duitsche vraagstuk i n z i j n geheel op de komende bijeenkomst van de 
i n d u s i ; r i e e l e Contact-Commissie te p a r i j s aan een onderzoek te onder
werpen, mogehet n u t t i g z i j n , ÖBT terzake door de Nederlandsche er. 
B e l g i s c h e gedelegeerde dezer commissie van tevoren contact wordt 
gezocht. 

Opgdmerkt z i j e c h t e r , dat deze Fransche b e r e i d h e i d 1,5 
j a a r t e i a a t kont, 

Voor het overige moge worden gewezen naar het h i e r b i j 
gevoegde Fransche v e r s l a g aan de r e d a c t i e waarvan van Nederiand6che 
z i j d e door c.e Heeren Bentz van den Berg, s 1 Jacob en Povei medewerking 
werd v e r l e e n d , 
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